
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
torsdag den 16.12.2021 

Teams online 
Møde fra kl. 19:00-20:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre: Jesper van Vliet Tews, Samuel 
Rütsou, Grethe Fuglsang, Brit Sejersbøl 
Hansen, Kenneth Plejdrup, Benjamin 
Salvad, André Reinhard Fehrn 
 
Medarbejdere: Pernille, 
 
Elever: Lauge 8Y, Maria 9G 
 
Eksterne:  
 
Ledelse: Brian Venneberg, Allan Christian 
Kristensen 
 

Afbud Andre Reinhard Fehrn, Kenneth 
Pleidrup 

Møde-
leder 

 Referent  

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 
Godkendelse af dagsorden, og referat 
 

Dagsorden godkendt 
Referat af 26/10-2021 er godkendt 

 
2. 

Meddelelser fra elevråd 
 

Ingen meddelelser 

3. Info om medarbejder situation, ledige 
stillinger og stillinger besat siden sidst 
(Orientering) 

2 afdelingsledere har opsagt deres stillinger 
1 lærer, og en handicapmedhjælper 
Ansat 4 lærere, 4 pædagoger og 2 afdelingsledere 
På Jyllinge afdeling mangler vi, at besætte det der 
svarer til ca. 1 lærerstilling. Afdeling Baunehøj er 
dækket ind. 

4. Corona, hjemmeundervisning, nødpasning 
(Orientering) 

Mad baggrund i hvordan hjemmeundervisning 
foregik i forrige ”runde”, forventer vi at det også 
denne gang vil forløbe godt. 
 
Nye I pads er fordelt til 0. og 1. klasse umiddelbart 
før hjemsendelsen. 1. klasserne har prøvet det før, 
så de undervises online. I O. klasserne anvendes 
de primært til ”check ind” mens der er uddelt 
diverse skriftligt materiale til perioden hvor de er 
hjemsendt. 
 
Nye retningslinjer fra nytår ved aflevering og 
afhentning i SFO 



 

 

Umiddelbart efter nytår udleveres test sæt til ”selv 
test ”til alle elever, med det formål at alle møder op 
d. 5/1 i ”nytestet” tilstand. 
Der er stor variation i smitteudviklingen på de 2 
afdelinger, det er fortsat afdeling Baunehøj der er 
hårdest ramt. 
 
  

 
5. 
 

Den fremadrettede proces efter 
værdimøde med Hammer og Hollænder 
(Drøftelse) 

I januar har vi møde med alle lærere, med henblik 
på at drøfte traditioner, hvilke skal vi fortsætte med. 
Der skal skabes et årshjul, hvor disse er indføjet. I 
foråret bliver årshjulet suppleret med hvilke 
generelle undervisningsforløb der skal ligge på 
forskellige tidspunkter af året. Bestyrelsen skal 
også arbejde med årshjulet, eksempelvis med at 
definere hvilken type af lejrskoler ønsker vi at have 
på Nordskolen.  
 
Vi vil gerne skabe et årshjul også for elevrådet. 
 

6.  Henvendelse vedr. Nordskolens mobil 
telefon politik (Orientering og Drøftelse) 

Den mobil telefon politik der ligger på skrift er fra 
2014 og dermed ikke tidssvarende. 
Der opfordres til, at det drøftes både i elevråd og 
LMU, og at der herefter udvikles en mobil politik på 
basis heraf. 

 
7. 
 

 
Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 

 Medarbejder 
 

 

 
Udlevering af Ipads til de små elever, og de dermed 
følgende opgaver har været en udfordring. 
 
Medarbejderne har sat stor pris på at der har været 
muligt at blive testet på skolen. 
 
Julefrokosten i år blev naturligvis aflyst. 
 
Vores Gruppeordninger er nu nået så langt at vi 
også får elever fra andre kommuner, dette har 
betydning for økonomien. 
 
Vi arbejder med en styrket overgang fra dagtilbud til 
skole. Dette for at sikre at vi er velforberedte i 
forhold til hvilke børn og hvilke udfordringer vi skal 
være klar til når børnene starter i skolen. Vi har fået 
ekstra ledelsesmæssig ballast ved at Afdelingsleder 
Peter Madsen kommer fra en stilling som leder i 
dagtilbud. 
 
Vi ser med spænding frem til at finde ud af hvad 
den nye kommunalbestyrelse, og skole- og 
børneudvalg har af intentioner for folkeskolerne. 
 
Pr. 1. februar er ledelsen fuldtallig, vi kan pt. ikke 
offentliggøre navnet på den nye afdelingsleder på 
Baunehøj, mens Signe som hidtil har været 



 

 

konstitueret på afdeling Jyllinge fastansættes som 
afdelingsleder. 
 
Skolelederen orienterer om at der har været afholdt 
forældremøde på 0. Årgang på Baunehøj, med 
udgangspunkt i en konkret sag. 
 
Formanden: det har været et begivenhedsrigt og 
udfordrende år, med flere nedlukninger. Stor ros til 
bestyrelsen, personalet og ledelsen for 
håndteringen. Håber at 2022 bliver et lidt mere 
roligt år, hvor vi kan arbejde mere fremadrettet. 
 

8. Evt. Der skal afholdes valg til bestyrelsen. Procedure 
mv. skal på som punkt til næste bestyrelsesmøde. 
 
 

9. Godkendelse af referat  


